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Onderwerp: Beantwoording raadsvragen ex art. 40 RvO over resultaten wijkonderzoek Bolnes 
 
 
Geachte mevrouw Ripmeester, 
 
U heeft schriftelijke vragen gesteld naar aanleiding van de resultaten van het wijkonderzoek van de 
PvdA in Bolnes. U leest in deze brief de antwoorden op uw vragen.  
 
1. Bewoners klagen over verkeers(on)veiligheid met name voor jonge kinderen en ouderen op 

drukke straten in de wijk, welke acties onderneemt de gemeente om de verkeersveiligheid te 
verhogen? 

 
In het Wijkontwikkelingsprogramma Bolnes is aandacht besteed aan mobiliteit en veiligheid. Naar 
aanleiding daarvan is de afgelopen periode een aantal zaken gedaan in het kader van de 
verkeersveiligheid. Allereerst zijn In de Noordstraat de zebrapaden verhoogd aangelegd. Verder 
zijn in de Generaal Smutsstraat drempels gerealiseerd als snelheidsremmende maatregel. 
Daarnaast zijn in sommige straten zebrapaden aangelegd, ondanks dat dit niet gebruikelijk is in 30 
kilometer zones. Als laatste worden SID’s (Snelheid Informatie Displays) ingezet om het gedrag 
van de weggebruiker te beïnvloeden. Voor de SID’s gebruiken we een roulatiesysteem door heel 
Ridderkerk. 
 
2. Is het u bekend dat inwoners van de Boezemstraat en Generaal Smutsstraat bij de gemeente 

hebben geklaagd over het achterwege blijven van het maaien van de oeverbegroeiing? Kunt u 
aangeven wanneer voor het laatst de oever ter hoogte van de Generaal Smutsstraat is 
gemaaid? Kunt u tevens aangeven wanneer en hoe vaak per jaar de oever weer zal worden 
gemaaid? 

 
Deze klacht is bekend. Het is niet duidelijk wanneer er voor het laatst is gemaaid ter hoogte van de 
Generaal Smutsstraat. Als het gaat om het deel waar nu gebouwd wordt is de projectontwikkelaar 
nog verantwoordelijk. Hij is en wordt nogmaals aangesproken op die verantwoordelijkheid. De 
overige stukken worden twee keer per jaar gemaaid.  
 
3. Een aantal bewoners van de Van Riebeekstraat heeft bij ons geklaagd over overlast van 

voornamelijk rokende jeugd bij wijkgebouw de Klinker. Bent u bekend met deze klachten? En 
zijn er oplossingen beschikbaar om de overlast voor de bewoners te beperken. 

 
Recente klachten zijn niet bekend bij de gemeente Ridderkerk. Eerdere klachten zijn opgepakt 
door Sport en Welzijn en opgelost. Het signaal wordt doorgegeven aan Sport en Welzijn.  
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4. Bewoners aan het begin van de Boezemstraat klagen over het ontbreken van afvalbakken in 

hun straat. Kunt u aangeven hoeveel afvalbakken er in de Boezemstraat en in de omliggende 
straten opgesteld staan? En of er wellicht afvalbakken bij zullen komen. 

 
In juli 2011 is de evaluatiebrief “Ridderkerk poepschoon” naar de gemeenteraad toegezonden. In 
deze brief zijn onder andere aanbevelingen gedaan voor bijplaatsen en herschikken van 
afvalbakken in de gehele gemeente. Het gaat hierbij om ongeveer 70 stuks. De uitvoering vindt in 
2012 plaats. Uit de inventarisatie in het voorjaar 2011 blijkt dat in de omgeving 7 bakken staan (1 
op de hoek Juliana-/Majubastraat, 1 aan de Gen. Smutsstraat bij de brug De Wetstraat, 3 op het 
Cronjéplein, 1 op de Maaslaan en 1 nabij het Dijkje). Er is 1 bak gepland aan de Generaal 
Smutsstraat, nabij de brug van de Pretoriusstraat. Daarnaast zal gelet op deze vraag overwogen 
worden een afvalbak van het Cronjéplein te verplaatsen naar de Boezemstraat.  
 
5. Op welke wijze kunnen inwoners meer betrokken worden en zijn, bij projecten in de wijk? 
 
De wijze waarop bewoners betrokken worden bij projecten is beschreven in het afwegingskader 
Participatie. In de startnotitie voor een project wordt met u afgesproken hoe de participatie vorm 
krijgt.  
 
Naast het beantwoorden van uw vragen willen wij u wijzen op de afspraak die is gemaakt met het 
Wijkoverleg, Buurtpreventie Bolnes en andere partners in Bolnes bij het vaststellen van het 
Wijkontwikkelingsprogramma. Gezamenlijk is besloten te proberen het negatieve imago (in de 
beeldvorming) van Bolnes met betrekking tot veiligheid te wijzigen door positieve berichtgeving.  
 
Hoogachtend, 
Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk 
de secretaris,                                                 de burgemeester, 
 
 
mw. M.H.J.C. Nienhuis-van Doremaele       mw.A. Attema 


